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Uprzejmie informuję, że na XLIX sesji Rady Miejskiej 27 maja 2021 r. w punkcie 

„Zapytania i interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radna Krystyna 

Mierzejewska poprosiła o podjęcie radykalnych działań dotyczących planowanej redukcji 

oddziałów w szkołach ponadpodstawowych. Zaapelowała, aby w III Liceum 

Ogólnokształcącym pozostało co najmniej 7 klas, a w I Liceum Ogólnokształcącym – 6. 
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